
(ZAPSAT DO ŠKOLNÍHO SEŠITU A NAUČIT) 

 

 

PŘÍDAVNÁ JMÉNA PŘIVLASTŇVACÍ 

Martinovi kamarádi – čí? 

bratrův sešit – čí? 

vzory: OTCŮV, MATČIN 

 učebnice s. 76-77 naučit skloňování!! 

POZOR – rozdíl mezi příd. jm. přivlastňovacím a podst. jm. 

přídavné jméno přivlastňovací: Pavlovy esemesky mě pobavily.  

(čí esemesky? pomáháme si vzorem matčin- matčiny esemesky, tedy tvrdé y) 

podstatné jméno: Poslal jsem Pavlovi esemesku. 

 (komu jsem ji poslal, Pavlovi jako pánovi, tedy měkké i) 

 

STUPŇOVÁNÍ PŘÍDAVNÝCH JMEN 

1. stupeň veselý 

2. stupeň veselejší (tvoříme pomocí přípon –ejší, -ější,- ší, -í 

3. stupeň nejveselejší (tvoříme z 2. stupně pomocí předpony nej-) 

učebnice s. 81- projít, procvičovat 


